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Abstract (en)
A cartridge fuse (1), of the type comprising an indicator button which, normally obliterated, is made to project out when the cartridge has operated,
is combined with a flexible transmission (sheath 9, pusher 10) which transmits the displacement of the button to an indicator microswitch (17). The
transmission being made from insulating material, the microswitch (17) and the circuit which it controls are completely protected from any connection
with the high voltage via ionised gases leaving the cartridge at the time of disconnection. <IMAGE>

Abstract (fr)
A une cartouche à fusibles (1), du type comportant un bouton indicateur qui, normalement effacé, vient faire saillie à l'extérieur quand la cartouche
a fonctionné, l'on associe une transmission souple (gaine 9, poussoir 10) qui transmet le déplacement du bouton à un micro-interrupteur de
signalisation (17). La transmission étant en matière isolante, le micro-interrupteur (17) et les circuits qu'il commande sont totalement à l'abri de toute
liaison avec la haute tension par l'intermédiaire de gaz ionisés sortant de la cartouche lors de la coupure.
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